
Aan de leden van Provinciale Staten, 

t.a.v. Commissie Mobiliteit en Financiën. 

 

Onderwerp: reactie gemeente Gooise Meren en Hilversum over voorstel 2
e
 fase verbetering N236 

tussen Nieuwe ’s Gravelandseweg en Hilversumse Meentweg. 

 

Op 19 juni 2017 is in het Willem de Zwijger College gesproken over de verschillende 

ontwerpvarianten voor de 2
e
 fase aanpak Franse Kampweg. 

Daarbij aanwezig waren stakeholders als bewonerscomité, gemeenten Hilversum en Gooise 

Meren, hulpdiensten en ondernemers. 

Een ruime meerderheid had een duidelijke voorkeur voor variant I: de rotonde.  

Variant II was een redelijk goede tweede keus. In deze variant is sprake van een brede 

middengeleider ter plaatse van het bedrijventerrein.  

Deze varianten komen tegemoet aan de zorgen die er zijn over de verkeersveiligheid op de N236 

en de zorgen over de oversteekbaarheid van de weg. 

 

Wij waren en zijn zeer verheugd dat Provinciale Staten een pilot burgerparticipatie heeft willen 

starten vóór de aanbesteding van dit deel van de weg en zijn erg tevreden over de wijze waarop u 

dit heeft aangepakt. 

Met name het “bewonerscomité N236 verkeersveiliger” heeft een grote inzet gepleegd om tot een 

structureel verkeersveilige oplossing te komen voor de N236. 

 

Nu blijkt dat uiteindelijk wordt geadviseerd te kiezen voor variant 0, het oorspronkelijke ontwerp, 

vinden wij het jammer dat om financiële redenen een breed gedragen oplossing vanuit de 

omgeving wordt afgewezen. 

Wij zijn als gemeenten Hilversum en Gooise Meren graag bereid mee te denken over hoe een 

realisatie van variant I of variant II toch mogelijk kan zijn. 

 

Namens de gemeenten Hilversum en Gooise meren, 

De wethouders Verkeer, 

Dhr. F. Voorink 

Mw. M. Sanderse 


